
 
 

 

 

Tarnów, 29 listopada 2022 r. 

KRM.0003.615.2022 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na LXXVI sesji Rady Miejskiej 24 listopada 2022 r. w punkcie „Zapytania  

i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radna Krystyna Mierzejewska zapytała jakie 

oszczędności Pan Prezydent planuje, jeśli chodzi o iluminację świetlną w czasie Świąt Bożego 

Narodzenia, Sylwestra? 
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